
Zápis

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Lazinov konaného dne 3. 11. 2006 v zasedací 
místnosti Obecního úřadu Lazinov

Přítomni:  nově  zvolení  členové  obecního  zastupitelstva  –  Josef  Ondříček,  Ing.  Zdenka 
Zobačová, Ing. Jan Stránský, Ing. Pavel Novotný, Miroslav Holas ml., Ing. Iva Konupková, 
František Doskočil

Přítomní občané dle přiložené prezenční listiny.

Jednání zahájil předsedající pan Josef Ondříček v 19 hodin a 5 minut konstatováním, 
že  bylo  řádně  svoláno  a  vyhlášeno,  přítomno  je  všech  sedm  nově  zvolených  členů 
zastupitelstva obce, zasedání je tedy usnášeníschopné.

Zapisovatelkou  byla  určena  Šárka  Chadimová  a  ověřovateli  zápisu  pan  František 
Doskočil a pan Ing. Jan Stránský. Členky návrhové komise byly určeny Ing. Iva Konupková 
a  Ing.  Zdenka  Zobačová.  Bylo  odsouhlaseno,  že  hlasování  bude  veřejné   –   7  členů 
zastupitelstva bylo pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování.

Dále  byl  projednán  program  dnešního  ustavujícího  zasedání.  Připomínky  k 
navrženému programu jednání nebyly. Program ustavujícího zasedání byl schválen 7 členy 
zastupitelstva, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování.

Program jednání:
1.Zahájení
2.Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise
3.Slib členů obecního zastupitelstva
4.Volba starosty
5.Volba místostarosty
6.Zřízení finančního výboru – volba předsedy a členů
7.Zřízení kontrolního výboru – volba předsedy a členů
8.Různé
9.Závěr

Pan Josef Ondříček oznámil odstoupení dvou členek nově zvoleného zastupitelstva 
obce Lazinov, a to z volební strany „Prosperita“ – paní Marie Štemberové a paní Stanislavy 
Brablecové.  Na  uvolněná  místa  v zastupitelstvu  obce  nastoupili  náhradníci  pan  Miroslav 
Holas  ml.  a  paní  Ing.  Iva  Konupková.  Dosavadní  starosta  Josef  Ondříček  jim  předal 
osvědčení o tom, že se stali členy obecního zastupitelstva. Poté pan Josef Ondříček seznámil 
přítomné občany s ostatními členy nového zastupitelstva obce. 

Nově  zvolení  členové  zastupitelstva  obce  Lazinov  složili  následující  slib  člena 
obecního zastupitelstva,  který přednesla paní Ing.  Iva Konupková.  „Slibuji  věrnost  České 
republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu 
obce a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ Členové zastupitelstva 



složili slib pronesením slova „slibuji“ a potvrdili složení slibu svým podpisem.

V další části jednání proběhla volba starosty a místostarosty. Nejdříve navrhla paní 
Ing. Iva Konupková do funkce starosty pana Ing. Pavla Novotného. Pro navrženého pana Ing. 
Pavla Novotného hlasovalo všech 7 členů zastupitelstva, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel 
hlasování. Tímto byl pan Ing. Pavel Novotný zvolen starostou obce Lazinov.

Následovala volba místostarosty. Pan Ing. Jan Stránský navrhl pana Josefa Ondříčka s 
odůvodněním, že získal v komunálních volbách nejvíce hlasů ze všech kandidátů. Pan Ing. 
Pavel  Novotný  navrhl  pana  Miroslava  Holase  ml.,  z  důvodu  lepší  spolupráce  starosty  a 
místostarosty z hlediska jednání se správními orgány. Pro navrženého pana Miroslava Holase 
ml.  hlasovali 4 členové zastupitelstva – Ing. Iva Konupková, Ing. Pavel Novotný, František 
Doskočil a Miroslav Holas ml., proti byli 2 členové zastupitelstva – Ing. Zdenka Zobačová a 
Ing. Jan Stránský, hlasování se zdržel 1 člen zastupitelstva – Josef Ondříček. Tímto byl pan 
Miroslav Holas ml. zvolen místostarostou obce Lazinov.

Odstupující  starosta  obce pan Josef  Ondříček popřál  nově zvolenému starostovi  a 
místostarostovi obce hodně úspěchů, aby se jim dařilo a obec pod jejich vedením fungovala 
ke spokojenosti občanů, s co nejméně stížnostmi. Poté předal slovo novému starostovi panu 
Ing.  Pavlu  Novotnému.  Ten  poděkoval  za  důvěru  všem  občanům,  kteří  v  komunálních 
volbách zvolili jejich stranu.

Jednání  pokračovalo  zvolením  finančního  a  kontrolního  výboru.  Za  předsedkyni 
finančního výboru byla navržena paní Ing. Iva Konupková a členky finančního výboru paní 
Anežka Tihonová a paní Stanislava Brablecová – 7 členů zastupitelstva bylo pro, nikdo nebyl 
proti, nikdo se nezdržel hlasování.
Za předsedu kontrolního výboru byl navržen pan Ing. Jan Stránský a členy pan  Jaroslav 
Vítek ml. a pan Vladimír Pozdan – 7 členů zastupitelstva bylo pro, nikdo nebyl proti, nikdo 
se nezdržel hlasování.

            Starosta Ing. Pavel Novotný oznámil přítomným občanům, že zatím budou úřední 
hodiny stejné jako v minulém volebním období – každou středu od 14 do 18 hodin a pátek v 
letním čase od 19 do 20 hodin a v zimním čase od 18 do 19 hodin.
Dále zveřejnil, že obec hledá zájemce o práci v knihovně a zájemce o práci na kronice obce. 
Má-li někdo o tuto práci může se přihlásit na obci.

Dále starosta oznámil, že další veřejné zasedání proběhne začátkem prosince, kvůli 
schválení rozpočtu.

Paní Ludmila Lujková poděkovala odstupujícímu zastupitelstvu obce za jejich práci a 
poprosila je o shrnutí jejich činnosti za minulé volební období. Nový starosta Pan Ing. Pavel 
Novotný se  přidal  k  poděkování.  Slovo si  vzal  pan  Josef  Ondříček  a  uvedl,  že   jednou 
z činností,  které  nejsou  vidět,  bylo  postupné  zaměřování  skutečných  hranic  pozemků  a 
narovnávání majetkoprávních vztahů. V této činnosti by bylo dobré pokračovat. ve kterém je 
potřeba  dále  pokračovat.  O  další  činnosti  odstupujícího  zastupitelstva  se  již  nezmiňoval, 
protože je vidět všude kolem nás. 

Pan Ing. Novotný konstatoval, že nejdůležitější nyní bude předávání obecního úřadu a 
domluvení zimní údržby obce.



           Paní Alena Oškrdová pozvala všechny přítomné na několik kulturních akcí:
25. 11.   Dámská jízda
28. 11.   Koncert dechového okteta AD LIBITUM
  3. 12.   Loutkové divadlo
23. 12.   Krmení zvířátek
24. 12.   Zpívání koled u zvoničky

Paní Zobačová se přidala k pozvánce na koncert dechového okteta AD LIBITUM – 
stojí to zato a ten kdo přijde, určitě nebude litovat.

Paní Marie Štemberová dodala, že první týden v prosinci bude opět probíhat oblíbené 
cvičení. Podrobnosti včas zveřejní.

Pan Ing. Pavel Novotný poděkoval všem, kteří pracují v kulturní komisi, za jejich 
perfektní práci, zejména pro děti.

Pan  Jiří  Šváb  se  zeptal,  proč  došlo  k  výměně  dvou  členů  ve  volební  straně 
„Prosperita“, jestli tím nejde o menší podraz na voliče. Kandidáti volební strany přece měli 
počítat  se  svým  zvolením  a  chtít  pro  obec  pracovat.  Odpověděl  pan  Ing.  Novotný,  že 
odstoupení členové dali přednost těm, kteří získali ve volbách od voličů více  hlasů. Pan Jiří 
Šváb –  jestliže všechno závisí na získaných volebních hlasech, pak pan Josef Ondříček jich 
měl ze všech kandidátů nejvíc a měl tedy být místostarosta.  Pan Ing. Novotný – domnívám 
se,  že  místostarosta  obce  bude  lepší  ze  stejné  kandidátky jako  starosta,  aby  vedení  obce 
mohlo pracovat konzistentně.

Na  závěr  zasedání  bylo  předneseno  usnesení  č.  5/2006  –  o  zvolení  starosty  a 
místostarosty   a  usnesení  č.  6/2006  –  o  zvolení  kontrolního  a  finančního  výboru.  Obě 
usnesení  byla  schválena  7  členy  zastupitelstva,  nikdo  nebyl  proti,  nikdo  se  nezdržel 
hlasování.

            Jednání ustavujícího zasedání skončilo v 19 hodin 30 minut.

Přílohy zápisu: 
- oznámení o konání zasedání zastupitelstva obce
- prezenční listina
- slib členů obecního zastupitelstva
- usnesení č. 5/2006
- usnesení č. 6/2006

Zapsala: Šárka Chadimová                                           starosta: Ing. Pavel Novotný

Ověřovatelé:                      

František Doskočil                                                        místostarosta: Miroslav Holas ml.

Ing. Jan Stránský


